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1. Indledning  

 Året 2022, skulle gerne have stået for året hvor vi kom i gang igen efter Corona, vi har i 
bestyrelsen forsøgt at lave nogle tiltag så vi har kunne samle vores borger i byen. Vi har 
forsøgt at lave nogle samlinger så byens foreninger har kunne mødes og forhåbentlig lave 
nogle fælles tiltag for os alle, det må vi nok erkende at er et lang sejt træk 

 Men lidt har vi da fået sat i gang 
2. Bevar Ørslev Skole 

 Bevar Ørslev skole var et større projekt, som kørte over sommeren 2022. 
I kølvandet af kommenens udmelding om at spare på skole budgettet, og lukke afdelinger 
af kommunens skoler, var Ørslev skole nævnt som lukningstruet. 
En lille gruppe af forældre lavede en aktionsgruppe, hvor de indkaldte til møder, lavede 
demonstration ved rådhuset. 
Lokalrådet stod for et stort dialogmøde i Ørslevhallen 
Lokalrådet har et medlem fra bestyrelsen som er med i det vi kalder ”De 5”, det er Østmøn, 
Vestmøn, Bårse, Mern og Ørslev, denne gruppe har bearbejdet politikere og lavet 
læserbreve. 
Planen er at denne gruppe kommer til at fortsætte med andre emner. 

3. Film om Ørslev 
 Vi fik i 2022, produceret en sponser betalt film om Ørslev, denne film ligger på vores 

hjemmeside. 
Filmen må gerne bruges, dog skal der indhentes tilladelse ved Lokalrådet. 

4. Møde ”Lad naturen råde” 
 Vi havde et møde i Bålhytten ved FDF, hvor folk fra vej & park og naturvejleder var til stede. 

Her var der mulighed for at komme med ønsker om naturplejen i vores område, der var 
mange ønsker og meninger.  
Vi må konstaterer, at kun en lille del af ønskerne er kommet til udførsel. 

5. Julebazar 
Egnshuset, FDF og Ørslev Lokalråd har samarbejdet omkring julebazaren i Ørslev 
Det blev et OK arrangement, når vi tænker på at det er opstart efter en periode med 

Corona. 
Årets juletræ blev sponsoreret fra en have på Hartkornsvej. 

6. Projekt grønne områder, vi er stadig i dialog med kommunen, om en vedligeholdsaftale på de 
grønne områder. 

Det er sådan at vi får ingen tilskud, derfor har vi bedt kommunen at dække 
driftsomkostningerne i forbindelse med vedligehold. 
Vej & park har ingen penge, og det er dem der skal dække vores udgifter, så det ser lidt sort 
ud med græsklipning på de grønne områder vi har passet, fremadrettet 

7. Fjernvarme, vi er ikke draget ind i planerne for gravearbejdet, men håber at alle vil tage godt imod, 
og være fleksible, så vi hurtigt kan komme på den anden side. 
Vi har fra Lokalrådet side forsøgt at få en kontakt med forsyningen, men det har der ikke været 
interesse i. 
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Vi havde ønsket en konstruktiv debat, og ikke en gang brok, og lige her har vi manglet opbakning 
fra borger i byen. 

8. Bestyrelsen i Lokalrådet 
 Vi håber på at vi i dag kan få vores bestyrelse udvidet med et par medlemmer mere, og 

meget gerne nogle af vores kvinder, og yngre borger, dette for at brede interesserne og 
breddere sammensat bestyrelse. 

9. Nært kommende, Sant Hans  
 Lige nu arbejder Egnshuset og Lokalrådet på en Sant Hans fest, vi mangler i den grad 

hænder hvis arrangementet skal blive til noget 


